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KOMISE VZDELAVANI A WCHOW

STAROKLÁNOVICKÁ 260,19016 PRAHA 9, TEL: 281 012 911, FAX: 281 971 531. PODATELNA@PRAHA21.CZ

 

 

VÁŠ DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/01569/2023

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: DiS. Helena Gryčová

TEL.: 281012948

EMAIL: helena.grycova@praha21 .cz

DATUM: 23.01.2023

Věc: Zápis z iednání Komise vzdělávánía výchow, ze dne 16.1.2023

Místo konání:

Školní klub, 2. stupeň MZŠ Polesná, Praha — Újezd nad Lesy 19016

Přítomni:

Ing. Lucie Ponicová

Mgr. Lucie Doležalová

Mgr. Yvona Trčalová

Mgr. Libor Skala

Tomáš Buřil

PhDr. Veronika Havelková, Ph.D.

Omluveni:

Ing. Miroslav Střihavka

Hosté:

Mgr. Martina Kubová

Helena Kuprová

Mgr. Lucie Filipinská, Ph.D.

Program:

Stanovenítermínů jednání KW

Výhled počtů předškolních dětí/prvňáčků pro školní rok 2023/2024

Vandalismus na ZŠ

Bezpečná cesta do škol

Česká školní inspekce — informace o proběhlých inspekcích v roce 2022

Koncepce rozvoje školství na období 2022-2028

Výroční zprávy MŠ a ZŠ, školní rok 2021/2022
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Průběh jednání:

Jednání Komise vzdělávání a výchovy zahájila v 17:10 hod její předsedkyně pi. Ponicová.

Konstatovala, že komise je usnášeníschopná a seznámila členy a hosty komise 5 body

programu.

1) StanovenítermínůjednáníKVV

Členové komise se dohodli, že se budou scházet vždy v pondělíod 17 hod.

Příští jednání 13.2.2022, Školní klub, 17 hod

2) Výhled počtů předškolních dětí/ prvňáčků pro školní rok 2023/2024

Předsedkyně komise informovala o počtech předškolních dětí/prvňáčků pro školní rok

2023/2024. Současná kapacita školy by měla být pro tento školní rok dostatečná.

Kapacita Masarykovy základní školy zapsané v rejstříku škol je 1200 žáků. Předsedkyně

dále navrhuje, aby byla zpracována Demografické studie tak, aby zohledňovala veškerou

potenciální budoucí výstavbu v Újezdě nad Lesy.

Komise doporučila radě MČ, aby pověřila OŠK aktualizací demografické studie.

HLASOVÁNÍ:

6 — pro, O — proti, O — se zdržel hlasování

3) Vandalismus na ZŠ

Paní předsedkyně požádala ředitel ZŠ k podání informace o vandalismu na 2. stupni ZŠ,

z konce roku 2022.

Pan ředitel ZŠ informoval o tom, že celou věc šetřila policie, která případ odložila pro

nedostatek důkazů. Dále informoval o tom, že se 0 velkých přestávkách ve škole zvýšily

dozory na chodbách a učebny se zamykají (vstup dětí do učeben je pouze v doprovodu

zaměstnance ZŠ). Dalším krokem, pokud tento nezabere, je zřízení kamerového

systému v ZŠ.

4) Bezpečná cesta do škol

Vroce 2022 proběhla akce Dny bez aut (spolupráce ZŠ a ÚMČ). Paní předsedkyně

požádala pana ředitele ZŠ 0 vyhodnocení celé akce (zda měla nějaký zásadní význam na

ranní dopravní situaci před budovami ZŠ). Pan ředitel informoval o tom, že celá akce
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byla formou soutěže, kdy každá třída na 2. stupni ZŠ předkládala statistiky o tom, kolik

žáků se do školy dopravilo bez auta. Některé třídy měly i 100% účast, že nejely autem.

Členové komise navrhují dát podnět radě MČ, aby zajistila vytipování „páteřních

komunikací pro pěší“. Cesty vhodné pro žáky z každé části Újezdu. Následně motivovat

rodiče, aby nevozily děti do školy.

Paní Doležalová zmínila, že samotná motivace rodičů může proběhnout až ve chvíli, kdy

cesta do školy bude pro jejich děti bezpečná. Navrhuje zvážit uzavření cesty před 2.

stupněm ZŠ v čase 7:00-8:OO hod

Členové komise dále doporučují umístit do ulice Lišická zpomalovač (retardér) a značku,

která informuje to tom, že se zde nachází škola. Dále upozornili na to, že včásti ulice

Lišická chybí chodník. Podnět bude předán na Dopravní komisi.

Členové komise dále doporučují opakovat akce typu Den bez aut v průběhu celého roku

a zvýšit tím osvětu místních občanů.

5) Česká školní inspekce - informace o proběhlých inspekcích v roce 2022

Předsedkyně komise informovala otom, že v roce 2022 proběhly 2 kontroly České školní

inspekce, a to v MŠ Rohožník a MŠ Sluníčko. inspekce skončily bez nálezu a vzešly z nich

pouze doporučení pro zlepšení činnosti školy.

Na další jednání komise paní ředitelky MŠ Rohožník a MŠ Sluníčko dodají vyjádření

k opatřením, které na základě doporučení učinili.

6) Koncepce rozvoje školství na období 2022-2028

Koncepce rozvoje školství na období 2022-2028 byla všem členům komise zaslána

předem k nahlédnutí.

7) Výroční zprávy MŠ a ZŠ, školní rok 2021/2022

Výroční zprávy MŠ a ZŠ za školní rok 2021/2022 byly všem členům komise zaslány

předem k nahlédnutí.
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8) Různé

Předsedkyně komise navrhuje dovolit do komise zástupce mateřských škol. Varianta

jedna — střídání ředitelek MŠ po roce (radě MŠ by se navrhlo dovolení ředitele MŠ bez

konkrétního jména, pouze funkce). Varianta dvě — externí zástupce MŠ. Paní ředitelky MŠ

se dohodnou a do příštího zasedání komise dají svůj návrh.

Tajemnice komise informovala členy komise o Pravidlech pro odměňování členů výborů

a komisíjež byla schválena zastupitelstvem MČ Praha 21.

Členové komise diskutovali nad opatřením „Balíček okamžité pomoci Pražanům"jež je

opatřením pro školní rok 2022/2023. Doporučili udělat další kolo propagace, aby se

všichni rodiče prokazatelně dostali k informacía měli možnost tohoto opatřenívyužít.

Paní Doležalová vznesla dotaz k ZUŠ. V minulých letech pí. Kopecká prosazovala přesun

ZUŠ do nových prostor (budova v Lomecké ul.), ale s koncem jejího volebního období

tato iniciativa utichla. Na příští zasedání komise je nutné zjistit všechny dostupné

informace k plánům se ZUŠ. Paní Doležalová zmínila, že vsoučasné době Újezd nemá

žádné pozitiva, která ssebou ZUŠ přináší (výstavy, vystoupení atd.), jelikož pro ně

nemáme vhodné zázemí.

Termín příštíhojednání komise bude 13.2.2023.

Zasedání komise se konalo dne 16. 1. 2023 od 17.10 do 18:20 hod.   
Zapsala: dne 16.1.2023 tajemnice komise Helena Gryčov

ti?/M,?
Ověřila: dne ............. predsedkyně komise pí. Ponicová

Příloha: prezenční listina
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